

me milk

High
Vitamin
Riche in
vitamine
D3

Latte. Yogurt

Source
of calcium
Source de
calcium



Product of Spain
Produit de L'Espagne





Contains more than 80% of YOGURT produced with the best spanish milk.

Provides 15% of daily needs of CALCIUM and 30% of daily needs of VITAMIN D3.

Strengthens bones and teeth in the phase of growth and helps to keep healthy and strong bones. A daily intake of MeMilk Yogurt with Calcium and Vitamins A & D3 helps to keep all family's bones health and strong.

Vitamin D3 contributes to the normal function of the immune system and strengthens the body's immune capacity to fight against infections and diseases.

Contient plus de 80% de YAOURT produit avec le meilleur lait espagnol.

Fournit 15% des besoins quotidiens en CALCIUM et 30% des besoins quotidiens en VITAMINE D3.

Renforce les os et les dents en phase de croissance et aide à garder des os sains et solides. Un apport quotidien de yogourt MeMilk avec calcium et vitamines A et D3 aide à garder les os de toute la famille en bonne santé et forts.

La vitamine D3 contribue au fonctionnement normal du système immunitaire et renforce la capacité immunitaire de l'organisme à lutter contre les infections et les maladies.

• Futuremeal s.l. Madrid: +34 910 186 192
info@memilk.es

• Futuremeal Asia: +34 692 777 777
mia@memilk.es

• Futuremeal Africa: +224 6272 69664 +34 622 736 775
b.diallo@memilk.es

• Futuremeal Middle East: +34 606 222 276
kamel@memilk.es